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Onderwerp:  Beeldschermen in de stad voor PSV  
Commissie: Economie & Mobiliteit en Financiën & Bestuur 
 
 
 
Geacht college,        10 april 2015 
 
Na zeven jaar is het moment bijna aangebroken dat PSV weer kampioen wordt. Een titel 
waar de hele stad naar snakt en zich op verheugd. Zo zijn er al kampioensshirts te bestellen, 
hebben de ondernemers op Stratumseind al vlaggetjes opgehangen en daarmee wordt uiting 
gegeven aan een breed gedragen gevoel in de Eindhovense samenleving: trots! 
 
De gemeente en diverse partners zijn recentelijk over de huldiging in gesprek gegaan met 
elkaar. Zoals het er nu naar uitziet, betekent dat er op zondag 19 april een huldiging zal 
plaatsvinden. Een fantastisch moment waarop de hele stad uitloopt en eindelijk weer eens 
naar het Stadhuisplein kan gaan om daar de spelers en de schaal te bewonderen. 
 
We weten allemaal dat de kampioenswedstrijd op zaterdagavond wordt gespeeld. De VVD 
begrijpt dat de huldiging met de stad niet op zaterdagavond kan plaatsvinden omdat de 
wedstrijd pas om 21:30uur is afgelopen. Op dat moment zal er in de stad al een groot 
volksfeest losbarsten. Laten we het de pre-party noemen voor de huldiging op zondag: twee 
dagen Eindhovense gezelligheid en feest met elkaar! 
 
Tot onze verbazing, hebben wij vanuit de krant moeten vernemen dat de gemeente niet mee 
wil werken aan het plaatsen van beeldschermen in de stad op de zaterdag. Omdat we als 
raad hierover nog niet zijn ingelicht, kennen we de onderbouwing hiervan nog niet. Op de 
website lezen we dat het vanuit openbare orde en veiligheid niet wenselijk is om op 
zaterdagavond een grote huldiging te organiseren. Zoals gezegd hebben we hier begrip voor 
maar het verbaasd ons dat ondernemers niet de ruimte krijgen om groots uit te pakken. 
 
De schermen die zij willen plaatsen, en alles wat daarbij komt kijken, komen ten laste van de 
ondernemers. Zij geven ook aan dat ze in de begroting rekening houden met de inzet van 
extra beveiligers. Voor ons blijkt hieruit dat ondernemers hun verantwoordelijkheid samen 
met de gemeente willen nemen, maar dan juist bij diezelfde gemeente tegen een dichte deur 
lopen.  
 
Diverse ondernemers hebben voor 1 oktober al aanvragen gedaan om iets te doen met het 
kampioensfeest. Op dat moment nog, logisch, met open data. De gemeente heeft echter 
pas, zo vermoeden wij, dinsdag of woensdag het besluit genomen om geen schermen toe te 
staan. Dat is niet de samenwerking met ondernemers zoals de VVD dat graag zou zien. 
 
Dat brengt ons tot de volgende vragen: 
 

1. Wat is de reden waarom de gemeente pas afgelopen week in staat bleek te zijn om 
een besluit te nemen?  

a. Wanneer is de projectgroep/stuurgroep/werkgroep voor het eerst bij elkaar 
geweest? 

b. Kan het college aangeven wanneer er diverse scenario’s in kaart zijn gebracht 
en welke scenario’s dit waren? 

i. Zo nee, vindt u het niet onverstandig om pas zo laat aan de slag te 
gaan met het organiseren van de huldiging? 
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2. Hoe vindt u het te verdedigen naar ondernemers dat ze pas deze week uitsluitsel 
hebben gekregen terwijl het bij de gemeente al voor 1 oktober bekend was dat er 
diverse ondernemers iets wilden organiseren bij een kampioenschap? 

3. Hoe ziet de wethouder Actieve Stad dit proces wanneer er in het coalitieakkoord 
teksten staan zoals ‘iedereen mee!’, ‘een bruisende stad’, ‘pittig, maar als het lukt, 
geeft dat een kick’? 

 
De exploitatie van de schermen komen volledig voor rekening van de ondernemers. 
Wanneer zij iets organiseren, wordt ook de beruchte tabel met beveiligers erbij gepakt. 
Ondernemers geven aan dat er met hen te praten is over meer inzet van beveiligers omdat 
zij bovenal ook een gezellig feest willen.  
 

4. Waarom is er niet serieus met ondernemers gesproken over de veiligheidskant van 
het plaatsen van schermen? 

a. Bent u bereid om dat alsnog direct, en met spoed, op te pakken? 
i. Zo nee, waarom niet? 

5. Waarop baseert u zich dat het veiliger is wanneer er over de hele binnenstad kleine 
schermen worden geplaatst ten opzichte van grote schermen? Graag voorzien van 
een uitgebreide toelichting waarin de stelling dat er bij grote schermen meer mensen 
worden verwacht, serieus en feitelijk wordt onderbouwd.  

 
Meer mensen betekent niet dat er automatisch meer ongeregeldheden zullen plaatsvinden. 
Immers, sport verbroedert. Of zoals het coalitieakkoord zegt: ‘Sport is belangrijk, omdat 
sporten leidt tot verbinding, ontmoeting, en gezondheid. Sport is het cement van de 
samenleving en van onze wijken en draagt bij aan het imago en vestigingsklimaat van onze 
stad.’  
 

6. Hoe duidt de wethouder Sport deze uitspraken uit het coalitieakkoord in relatie tot het 
ontmoedigingsbeleid wat is ingezet dat er vooral veel mensen zondag naar de stad 
moeten komen en zo min mogelijk op zaterdag? 

 
 
De VVD is groot voorstander van het plaatsen van schermen. Wij zijn ervan overtuigd dat het 
kampioensweekend één groot feest gaat worden. Keigezellig, zoals we in Eindhoven de 
Gekste zeggen. Gezien de korte termijn verzoeken we het college om deze vragen met grote 
spoed te beantwoorden. De Eindhovense VVD doet een beroep op het college om nu echt te 
laten zien dat ze dingen mogelijk willen maken, echt willen samenwerken met ondernemers, 
en dat ze echt vertrouwen hebben in de Eindhovenaren dat er een geweldig feest wordt 
neergezet.  
 
College: sta de grote schermen toe! 

 
 

 
Wij kijken uit naar uw beantwoording. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ferry van den Broek, VVD 
 


